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RG.0012.2.9.2020 

 
PROTOKÓŁ NR 9 

z posiedzenia Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy  
i Budżetu  

Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniach 03.12.2020 r. i 08.12.2020 r. 
 

Lista obecności członków Komisji oraz nagranie głosowe stanową załączniki do protokołu. Komisja 

na posiedzeniu w dniach 03.12.2020 r. oraz 08.12.2020 r. obradowała w celu wydania opinii do 

projektu uchwały budżetowej na rok 2021.  

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak oraz i Pani Skarbnik Mirosława Lica przedstawiły dochody 

gminy ujęte w projekcie uchwały budżetowej na rok 2021. Komisja po dyskusji rozpatrzyła 

następujące wnioski złożone przez Komisje Stałe dotyczące dochodów gminy: 

1) Wniosek o rezygnację z przystąpienia do programu MEVO (766 715 zł)  

– 5 głosów za, 1 głos wstrzymujący się  

2) Wniosek o zdjęcie 340 000 zł kwoty przeznaczonej na budowę Parku w Straszynie  

– 2 głosy za, 4 głosy przeciw 

3) Wniosek o przeznaczenie środków z ulicy Sadowej w Borkowie na dokończenie ulicy 

Bzowej w Borkowie  

– 2 głosy za, 4 głosy przeciw  

4) Wniosek o rozdzielenie inwestycji ulicy Sadowej w Borkowie na okres 2 lat  

– w czasie dyskusji wniosek został wycofany przez wnioskodawcę 

Komisja rozpatrzyła następujące wnioski dotyczące wydatków gminy:  

1) Wniosek o przeznaczenie 200 000 zł z programu MEVO na budowę drogi dojazdowej do 

pól Bystra-Bystra 

2) Wniosek o przeznaczenie 10 000 zł na dokończenie ulicy Polnej w Bystrej  

3) Wniosek o przeznaczenie 100 000 zł z programu MEVO na budowę ulicy Jesionowej 

(Bystra-Bystra) 

4) Wniosek o przeznaczenie 100 00 zł na remont drogi Żuława-Żuławka  

5)  Wniosek o przeznaczenie 700 000 zł na budowę ulicy Bocznej w Łęgowie 

6)  Wniosek o zwiększenie o 50 000 zł kwoty przeznaczonej na projekt ścieżki pieszo-

rowerowej Rokitnica-Przejazdowo  

7)  Wniosek o zwiększenie o 200 000 zł kwoty przeznaczonej na budowę ulicy Starosty w 

Łęgowie  

8)  Wniosek o przeznaczenie 200 00 zł na budowę ulicy Bocznej w Łęgowie na rok 2021 

oraz o zaplanowanie dalszych wydatków w Wieloletniej Prognozie Finansowej  

9)  Wniosek o przeznaczenie z programu MEVO środków na: 

- budowę ul. Boczna w Łęgowie – 200 000 zł  

- budowę ul. Starosty w Łęgowie – 200 000 zł  
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- budowę ul. Jesionowej (Bystra-Bystra) – 100 000 zł  

- wykonanie koncepcji ścieżki pieszo-rowerowej od ul. Czeremchowej do ronda drogi 

wojewódzkiej nr 222 w Jagatowie –15 000 zł 

- projekt ścieżki pieszo-rowerowej Rokitnica-Przejazdowo – 50 000 zł  

- poprawę bezpieczeństwa (radarowy wyświetlacz prędkości) – 50 000 zł 

- dokończenie budowy ul. Polnej w Bystrej – 10 000 zł  

- budowę ul. Pocztowej w Wiślince – 40 000 zł  

- przebudowę drogi Żuława-Żuławka – 100 000 zł  

10)  Wniosek o oświetlenie ul. Klasycznej w Borkowie – 8 000 zł  

11) Wniosek o budowę ul. Bocznej w Łęgowie – 300 000 zł  

12) Wniosek o budowę ul. Bzowej w Borkowie – 100 000 zł  

13) Wniosek o budowę ul. Jesionowej w Bystrej – 200 000 zł 

14) Wniosek o przebudowę drogi Żuława-Żuławka – 100 000 zł  

 

Najdalej idącym złożonym wniosek jest wniosek nr 9: 

Wniosek o przeznaczenie z programu MEVO środków na: 

- budowę ul. Boczna w Łęgowie – 200 000 zł  

- budowę ul. Starosty w Łęgowie – 200 000 zł  

- budowę ul. Jesionowej (Bystra-Bystra) – 100 000 zł  

- wykonanie koncepcji ścieżki pieszo-rowerowej od ul. Czeremchowej do ronda drogi 

wojewódzkiej nr 222 w Jagatowie –15 000 zł 

- projekt ścieżki pieszo-rowerowej Rokitnica-Przejazdowo – 50 000 zł  

- poprawę bezpieczeństwa (radarowy wyświetlacz prędkości) – 50 000 zł 

- dokończenie budowy ul. Polnej w Bystrej – 10 000 zł  

- budowę ul. Pocztowej w Wiślince – 40 000 zł  

- przebudowę drogi Żuława-Żuławka – 100 00 zł 

 

Komisja przystąpiła do głosowania nad najdalej idącym wnioskiem. Komisja przyjęła wniosek 

jednogłośnie. Ze względu na przyjęcie najdalej idącego wniosku, reszta wniosków nie została 

poddania głosowaniu.  

 

Po uwzględnieniu wniosku złożonego przez Komisję, Komisja opiniuje projekt uchwały 

budżetowej na rok 2021 pozytywnie (5 głosów za, 1 głos wstrzymujący się). 
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Po uwzględnieniu wniosku złożonego przez Komisję, Komisja opiniuje projekt uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański pozytywnie (5 głosów za, 

1 głos wstrzymujący się). 

 

Komisja złożyła wniosek o złożenie przez gminę wniosku o dotację na dojazd do pól na ul. 

Jesionową w Bystrej.  

Na tym posiedzenie się zakończyło.  

 

 

Podpisy członków Komisji: 

1. Andrzej Chmielewski  

2. Janusz Sampolski 

3. Karol Kardasiński  

4. Marek Kowalski  

5. Krzysztof Paśko   

6. Jan Pawul  


